
S K R A Ć E N  I   Z A P I S N I K 

sa 4. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine održane dana 16.11.2009. godine u 19,00  sati
u maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini

SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 

Mladen Gregurović,  Viktorija Mikša,    Danko Hršak, Dragutin  Benc,  Josip Kozina,  Zoran
Gregurović, Milan Golub, Dubravko Barilar, Stjepan Grah, Branko Kučko,  Nenad Sikirica,
Zdenka Grilec, Mirko Koret, Štefanija Družinec,  Vladimir Bajcer,   Branko Kunštek, Robert
Cerovečki

OPRAVDANO ODSUTAN: 

Zdravko Presečki

OD OSTALIH SJEDNICI SU PRISUSTVOVALI: 

Josip  Horvat,  gradonačelnik  Grada  Krapine,  Josip  Pelin,  zamjenik  gradonačelnika,  Boris
Bočkaj,  zamjenik  gradonačelnika,  Miroslav  Ivić,  pročelnik,  Jelena  Milčić,  voditelj  odjela,
Branka Stipić, voditelj zapisnika te predstavnici medija.

Predsjednik Gradskog vijeća g. Zoran Gregurović otvara 4. sjednicu Gradskog vijeća Grada
Krapine, pozdravlja sve prisutne , konstatira nakon izvršene prozivke,  da sjednici prisustvuje
dovoljan broj članova gradskog vijeća, te se mogu donositi pravovaljane odluke, kao i drugi
akti. 

Predsjednik gradskog vijeća g.Zoran Gregurović  čita prijedlog dnevnog reda današnje
sjednice koji su članovi vijeća primili uz poziv te  nakon kraće rasprave  konstatira, da je
jednoglasno usvojen dnevni red kako su članovi gradskog vijeća primili uz pozive i radni
materijal za današnju sjednicu . 

T O Č K A  1.

PITANJA I PRIJEDLOZI

1. Član gradskog vijeća Koret Mirko postavio je slijedeća pitanja:

• pitanje problema stvaranja divljih deponija i to u Strahinju, uz cestu, drugi
ulaz od naselja Lazi , na mjestu gdje idu cijevi vodovoda, sve je puno staklene
ambalaže, kućanskih aparata. Napomenuo je, da je na taj problem ukazivao
još  u  IV  mjesecu,  zvao  je  novinare  da  to  snime,  ali  nisu  htjeli  zbog
predizbornog vremena.  Sada  moli  gradonačelnika  da da  nalog  “Krakomu”,
kako bi se taj deponij očistio.

• kada će  biti  postavljen  zvučni  zid  u  zaseoku  Miljani  u  Pristavi,  jer  prema
saznanju isti je trebao biti postavljen ove godine 

• trebalo bi postaviti znakove odnosno putokaze za Dom zdravlja, jer oni koji
dolaze iz smjera Pregrade ne znaju gdje bi skrenuli za Dom zdravlja Krapina



Gradonačelnik je odgovorio, da je Grad sanirao 42 divlje deponije i postavio 15 eko otoka, ali
uvijek se  napravi još koje. Grad ima obvezu sanirati deponije, treba se raspisati natječaj za
isto. Što se tiče zvučnog zida, napravljen je prijedlog postave zvučnog zida prije 3 tjedna, ali
Grad je izrazio nezadovoljstvo sa vrstom materijala i mjestom postave, jer bi se prema tom
prijedogu dobili  15  km tunela,  pa  smatra  da  takav  predloženi  zvučni  zid  nije  primjeren
prostoru već treba biti postavljen prozirni, npr. od pleksiglasa.Istakao je,  da se na takav
prijedlog trebaju izjasniti Auto ceste Zagreb-Macelj. Što se tiče putokaza, napomenuo je da
su postavljeni i na ulazu u Grad i  kod otoka kod PZ Krapina, što se tiče Doma zdravlja.
Napomenuo je,  da se samo ove godine na znakove i putokaze utrošilo 200.000 kuna.

Član gradskog vijeća g.Koret djelomično je zadovoljan odgovorom, no prioritetno je, da se
sanira deponij. 

2. Članica gradskog vijeća gña.Štefanija Družinec postavila je slijedeća pitanja: 

• da li je Grad u mogućnosti svoje  nezaposlene  grañane pred nadolazeće blagdane
razveseliti sa bilo kojom vrstom pomoći

• kada  Grad  daje  narudžbenicu  poduzeću  “Krakom”  za  poslove  i  to  konkretno  za
ureñenje cesta na Šabcu,  u kojem je roku to poduzeće dužno izvršiti  radove,  jer
narudžbenica je dana u VII mjesecu, a radovi nisu do sada napravljeni 

Gradonačelnik  je  odgovorio,  da  Grad  ima  socijalni  program  kroz  koji  grañani,  a  koji
zadovoljavaju uvjete,  mogu ostvarivati  svoja prava i to na jednokratnu pomoć, plaćanje
režija  itd.  Isto  tako,  Grad  dodjeljuje  jednokratne  novčane  pomoći  za  novoroñenčad,
besplatnu školsku kuhinju, udžbenike, školski prijevoz, pomoć umirovljenicima.       

Što se tiče radova koje izvodi “Krakom”, za sve se raspiše natječaj u kojem postoji rok za
izvoñenje, teško je reći za svaku dionicu kada će početi raditi, jer je to unutarnja raspodjela
poslova samog poduzeća. Isto tako je pitanje na temelju čega su se radovi trebali izvoditi, na
temelju natječaja ili narudžbenice, pa će se isto provjeriti.

3. Članica gradskog vijeća gña.Zdenka Grilec postavila je slijedeća pitanja: 

• da li se planira srediti Područna škola u Lepajcima
• da li će se postaviti nadstrešnica u Doliću kod željezničke stanice, na mjesto gdje je i

nekad bila, jer se grañani nemaju  kud skloniti
• na gradilištu kod nove zgrade Centra za socijalnu skrb nema table na kojoj bi pisalo

ime izvoñača, investitora itd.

Na ista pitanja gradonačelnik je istakao, da su započeli  radovi na izgradnji  nove škole u
Podgori, te na rekonstrukciji i adaptaciji škole u Škaričevu, no u Lepajcima nije, jer se susjed
žalio  na  grañevinsku  dozvolu.  Sada  je  postupak  gotov  te  se   može  sve  to  poslati  u
Ministarstvo prosvjete, koje će raspisati  natječaj. Što se tiče nadstrešnice, ista se morala
maknuti na temelju nalaza inspekcije, a okolni vlasnici nisu dopustili da se postavi nova. Isto
tako je napomenuo, da sa radovima na novoj zgradi Centra Grad nema ništa, pa nije ni u
mogućnosti djelovati već su tu nadležne inspekcije. 

4. Član gradskog vijeća g.Grah Stjepan je istakao slijedeće: 



• trkaći klub Maraton postiže dobre rezultate, učestvuje kako na domaćim tako i na
meñunarodnim trkama,  a  iz  proračuna  Grada dobije  samo 10.000 kuna,  što  nije
dosta, jer su troškovi natjecanja veliki, pa predlaže da se navedena stavka poveća. 

• što se tiče prodaje Šemničkih Toplica, da li se zna nešto novo 

Gradonačelnik  je napomenuo, da se sva sredstva za športske udruge u ukupnom iznosu
dodjeljuju Krapinskom sportskom savezu te se unutar prema svim sportskim udrugama sami
rasporeñuju . Nadalje, je odgovorio na pitanje o Šemničkim Toplicama, da je prošli tjedan
raspisan natječaj u Narodnim novinama za pravo grañenja na minimalni rok od 50 godina, te
da zemljište i dalje ostaje u vlasništvu Grada, a rok za dostavu ponuda je 90 dana, jer se
treba dostaviti i idejni projekat. 

5. Član gradskog vijeća g.Bajcer Vladimir je napomenuo slijedeće: 

• da se sa sandučića ispred zgrade skine natpis  Gradsko poglavarstvo, kao i  da se
promjeni tabla na ulazu u zgradu Grada

• da se krene u sanaciju Starog Grada 

Gradonačelnik  je  napomenuo  ,  da  su  table  sa  nazivima  promjenjene,  a  sandučić  je  za
dostavu dnevnog tiska. Što se tiče Starog Grada, obavijestio je članove vijeća, da se sada
kreće u sanaciju, zatraženo je mišljenje statičara, jer je isti na nestabilnoj stijeni, pa se čeka
što će reći stručnjaci.

6. Član gradskog vijeća g.Sikirica Nenad je napomenuo, da članovi vijeća nisu upoznati sa
radom gradonačelnika, jer su se prije dostavljali zapisnici sa sjednica poglavarstva, pa su bili
upoznati  sa donjetim odlukama, pa postavlja pitanje da li se može kroz nešto pratiti rad
gradonačelnika i njegovih zamjenika.
Isto tako je u svom izlaganju predložio, da se u Proračunu Grada za 2010. godinu izdvoji više
sredstava za sport. 

Gradonačelnik je istakao, da se o svim odlukama koje  donosi obaviještava kroz internet
stranicu Grada.

7. Član gradskog vijeća g.Robert Cerovečki je napomenuo da je bio raspisan javni natječaj za
cestu u ul.K.Branimira i to još kao plan za 2008., potom je dana narudžbenica za staze na
Tkalcima, kod Jurmana i kod Ruke, jedino je napravljena staza prema Tkalcima, pa se iz
svega toga zaključuje da je “Krakom” za sada napravio svega 10% poslova od onoga što je
trebao.

Gradonačelnik je napomenuo, da svi članovi gradskog vijeća imaju pravo uvida u Proračun
Grada, a da mjesni odbor mora znati svoje ovlasti, jer on može samo predložiti, ali ne može
raspisivati  natječaj.Jedina  ovlaštena  osoba  u  Gradu  je  gradonačelnik  i  ponovno  je
napomenuo, da sve što je mjesni odbor planirao, troši se namjenski, a ako se nešto ove
godine ne stigne napraviti, napravit će se iduće, jer se prenose i za te radove sredstva.

T O Č K A  2.

Usvajanje skraćenog zapisnika sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine 

Razmatrajući skraćeni zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine, nakon kraće
rasprave jednoglasno je donijet slijedeći



Z A K L J U Č A K

U s v a j a  se skraćeni zapisnik sa 3. sjednice Gradskog vijeća Grada Krapine u tekstu koji
čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  3.

Donošenje Odluke o imenovanju članova Upravnog vijeća Dječjeg vrtića“Gustav
Krklec“

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.11.2009. godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor
na svojoj sjednici održanoj dana  13.11.2009. godine u 15,30 sati raspravljao o prijedlogu
Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta  slijedeća

O D L U K U
o imenovanju članova  Upravnog vije ća
Dječjeg vrti ća „Gustav Krklec“ Krapina

1. U Upravno vijeće Dječjeg vrtića “Gustav Krklec” Krapina od strane osnivača imenuju se
slijedeći članovi: 

• Mladen Gregurović
• Branko Kunštek
• Alojzija Herceg

2. Imenovanjem članova iz toč.1. ove Odluke prestaje mandat dosadašnjim članovima u
Upravnom vijeću Dječjeg vrtića “Gustav Krklec” Krapina imenovanim od strane osnivača.  
3. Ova Odluka stupa na snagu osmog dana nakon dana objave u Službenom glasniku
Grada Krapine.  

T O Č K A 4.

 Donošenje  Odluke  o  agrotehničkim  mjerama  i  mjerama  za  ureñivanje  i
održavanje poljoprivrednih rudina

Predsjednik vijeća upoznao je članove vijeća sa predloženim amandmanima od strane
predlagača, a odnose se na ovu odluku i to: 

- u čl.16. st.1.umjesto riječi “organa” da se napiše “ministarstva”



- u čl.17. iste odluke u st.3. na kraju rečenice dodaje se riječ “uprave”
- u čl.22 dodaje se “Službeni glasnik Grada Krapine br.7/04. od 21.lipnja 2004. god.”
Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 11.11.2009.  godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Član gradskog vijeća g.Bajcer je napomenuo da riječ rudine znači – neobrañeno zemljište,
zemljište obraslo travom. Isto tako postavlja pitanje na čl.13. tko će kopati kanale, tko će
održavati  poljske  puteve,  a  isto  ako  tko  će  provoditi  tu  odluku,  da  li  se  razmišlja  o
zapošljavanju poljoprivrednog redara. 

Član graskog vijeća g.Benc je napomenuo da je rudina po domaći “gmajna”, travom obrasla
zemlja gdje se pasla stoka, koje više nema, pa je isto zemljište zaraslo u korov. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

D o n o s i  se Odluka o agrotehničkim mjerama i mjerama za ureñivanje i održavanje
poljoprivrednih rudina sa predloženim amandmanima u tekstu  koji čini sastavni dio
ovog zapisnika.

T O Č K A 5.

 Donošenje Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih
Grada

Predsjednik vijeća upoznao je članove vijeća da se prema prijedlogu predlagača ispravi glava
Javnog poziva  prema prijedlogu. 

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 11.11.2009.  godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na usvajanje. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

U s v a j a  se Javni poziv za predlaganje kandidata za članove Savjeta mladih Grada Krapine
sa prijedlogom izmjene glave javnog poziva,  u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika



T O Č K A 6.

 Donošenje Odluke o Auto – taksi prijevozu u Gradu Krapini

Predsjednik vijeća upoznao je članove vijeća sa predloženim amandmanima od strane
predlagača, a odnose se na ovu odluku i to: 
- u čl.17. st.1. briše se “neposredno telefonom”
- brišu se riječi “ako je naručitelj pijan”, a umjesto toga piše se “ ako je naručitelj nasilan,

pod utjecajem alkohola ili droge

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 11.11.2009.  godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

D o n o s i   se Odluka o Auto-taksi prijevozu u Gradu Krapini sa predloženim amandmanima,
u tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika

T O Č K A 7.

 Donošenje Odluke o pristupanju Grada Krapine Udruzi Gradova u RH

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 11.11.2009.  godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A

D o n o s i   se Odluka o pristupanju Grada Krapine Udruzi Gradova u Republici Hrvatskoj u
tekstu koji čini sastavni dio ovog zapisnika.

T O Č K A  8.

Donošenje Odluke o dodjeli priznanja Grada Krapine

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 11.11.2009.  godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  gradskog  vijeća  otvorio  je  glasanje  o  svakom  pojedinačnom  predloženom
kandidatu  za  dodjelu  priznanja  Grada  Kapine,  te  je  konstatirao  da  je  svaki  predloženi



kandidat za priznanje jednoglasno izabran. Nakon provednog glasanja, predsjednik gradskog
vijeća je konstatirao da je jednoglasno donijeta

O D L U K A   
o dodjeli priznanja Grada Krapine 

Članak 1.
Plaketa Grada Krapine dodjeljuje se : 
1. - MIRJANI MEDIĆ – za doprinos  razvoju športa i promicanju imena Grada Krapine 
2.-  MNK RENAULT  AUTO-KREŠO KRAPINA -  za  uspjehe  postignute  u  razvoju  i
unapreñenju tjelesne kulture i promicanju športa Grada Krapine
3. -  JAVNOJ VATROGASNOJ POSTROJBI KRAPINA-  za  postignute  uspjehe  na
zaštiti i spašavanju ljudskih života i imovine grañana Grada Krapine 

Članak 2.
    Povelja Grada Krapine dodjeljuje se:
 1.  FRANJI  BAJCERU  - za  osobiti  doprinos  promociji  dobrovoljnog  davanja  krvi  i
promicanju zdravstvenih programa Hrvatskog Crvenog križa
2.  VLADIMIRU BARLOVIĆU  - za osobiti doprinos promociji dobrovoljnog davanja krvi i
promicanju zdravstvenih programa Hrvatskog Crvenog križa
3. ANDRI HERAKU - za osobiti doprinos promociji dobrovoljnog davanja krvi i promicanju
zdravstvenih programa Hrvatskog Crvenog križa.  
4.  FRANJI  PETROVIĆU  - za  osobiti  doprinos  promociji  dobrovoljnog  davanja  krvi  i
promicanju zdravstvenih programa Hrvatskog Crvenog križa
5.   VERONIKI  FERČEK-CEKOL -  za  osobiti  doprinos  povijesti  krapinskog  školstva  i  

vrijedan prilog kulturi Grada Krapine 
6.  MARIJANU PISKAČU  - dosadašnjem župniku župe Mihovljan -  za osobne zasluge u
izgradnji zajedništva te vrijedan doprinos društvenom i kulturnom životu Grada Krapine
7.  SINIŠI LEOPOLDU – za osobite zasluge u stvaranju i  promicanju glazbenog izričaja
kajkavskog podneblja te vrijedan doprinos kulturnom životu Grada Krapine
                

Članak 3.
Priznanja Grada Krapine utvrñena člankom 1.  i  2.   ove Odluke,dodijelit  će  se na

svečanoj sjednici Gradskog vijeća Grada Krapine , 04. prosinca 2009. godine .

Članak 4.
Ova Odluka stupa na snagu danom objave u Službenom glasniku Grada Krapine. 

T O Č K A  9.

Donošenje  Odluke  o  imenovanju  članova  stožera  Počasne  postrojbe  Grada
Krapine „Krapinski ilirci“

Predsjednik vijeća upoznao je članove vijeća sa predloženim amandmanom od strane
predlagača, a odnosi se na ovu odluku i to: 

- u čl.1. pod toč.6. brišu se riječi “Dragutin Kozina” te se piše “Viktorija Krleža”

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni Odbor na svojoj sjednici održanoj dana  11.11.2009. godine u 15,30 sati



raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Predsjednik  Odbora za izbor i imenovanje upoznao je članove vijeća, da je navedeni Odbor
na svojoj sjednici održanoj dana  13.11.2009. godine u 15,30 sati raspravljao o prijedlogu
Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje. 

Član gradskog vijeća g.Sikrica je napomenuo da u odluci piše šest članova, a u obrazloženju
7, pa postavlja pitanje što je u redu. 
Gradonačelnik je istakao da je greškom ispušteno u odluci napisati zapovjednika Počasne
postrojbe g.Branka Bolfeka te se ovim putem daje amandman.,
Nakon kraće rasprave jednoglasno je donijeta slijedeća

O D L U K A
o imenovanju članova stožera Počasne postrojbe Grada Krapine “Krapinski ilirci „

Članak 1. 

U stožer Počasne postrojbe Grada Krapine „ Krapinski ilirci „ imenuju se slijedeći članovi :
1. JOSIP HORVAT – gradonačelnik Grada Krapine
2. JOSIP PELIN – zamjenik gradonačelnika Grada Krapine
3. ZORAN GREGUROVIČ -  predsjednik Gradskog vijeća Grada Krapine
4. BRANKO BOLFEK -  zapovjednik Počasne postrojbe 
5. JASNA BUCONJIĆ – voditelj Odsjeka za društvene djelatnosti Grada Krapine
6. JOSIP ZUBIĆ – predstavnik Turističke zajednice grada Krapine
7. VIKTORIJA KRLEŽA – predstavnik Pučkog otvorenog učilišta Krapina 

Članak 2.

Ova Odluka će se objaviti u Službenom glasniku Grada Krapine , te stupa na snagu danom
objave .

T O Č K A  10.

 Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Grada Krapine za 2009. godinu

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da
je  navedeni  Odbor  na  svojoj  sjednici  održanoj  dana  12.11.2009.  godine  u  15,15  sati
raspravljao  o  prijedlogu  gore  navedene  Odluke   te  ju  je  u  navedenom  tekstu  uputio
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Član gradskog vijeća g.Sikirica je napomenuo da neće glasati za predloženi Rebalans, jer se
premalo  dalo  za  razvoj  gospodastva,  a  isto  tako  mu  se  čini  da  će  puno  rashoda  biti
prenešeno u iduću godinu.

Član gradskog vijeća g.Koret je postavio pitanje kakovu to poruku šaljemo našim grañanima,
ako uzima u programu socijalne zaštite, a time se ništa puno ne dobiva, npr.jednokratna
novčana pomoć za novoroñenčad. 



Gradonačelnik  je  istakao  da  su  se  čule  dvije  kontradiktornosti,  član  vijeća  g.Sikrica  za
gospodarstvo, a g.Koret za socijalu. Napomenuo je, da što se tiče socijale Grad ne smanjuje
ništa, za 1. dijete daje 1.000 kuna, za 2. daje 1.500, za 3. dijete 3.000 , za 4. dijete 4.000
kuna itd., pa na temelju toga se da zaključiti da se ovim rebalansom ne zakida nitko, svi koji
imaju pravo, to pravo će i ostvariti.

Nakon provedenog glasanja, predsjednik gradskog vijeća je konstatirao da je sa 9 glasova
ZA i 9 glasova PROTIV donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K

N e  d o n o s i  se Izmjena i dopuna Proračuna Grada Krapine za 2009. godinu. 

T O Č K A  11.

Donošenje Srednjoročnog plana davanja koncesija i Plana davanja koncesija za
2010. god.

Predsjednik  Odbora za statutarno pravna pitanja g.Nenad Sikirica upoznao je članove vijeća,
da je navedeni  Odbor na svojoj  sjednici  održanoj  dana 11.11.2009.  godine u 15,30 sati
raspravljao o prijedlogu Odluke  te je u navedenom tekstu uputio Gradskom vijeću Grada
Krapine na donošenje. 

Nakon provedenog glasanja, predsjednik je konstatirao da je jednoglasno  donijeto slijedeće

I

SREDNJOROČNI PLAN DAVANJA KONCESIJA

I.

Utvrñuje se Srednjoročni plan davanja koncesija Grada Krapine, kako slijedi:

Vrsta koncesije: Koncesija za obavljanje dimnjačarskih poslova

Planirani broj koncesija: 2 koncesije

Rok davanja koncesije: 4 godine

Procijenjena godišnja naknada za svaku  koncesiju: 5.000,00 kn

Pravna  osnova:  članak  7.  Odluke  o  komunalnim  djelatnostima  (Službeni  glasnik  Grada
Krapine br. 13/05), članak 11. Zakona o komunalnom gospodarstvu (Narodne novine br.
26/03., 82/04., 110/04., 178/04., 38/09. i 79/09.).

II.

Ovaj Plan stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Grada Krapine.

II



PLANA DAVANJA KONCESIJA
za 2010. godinu

I.

Utvrñuje se  Plan davanja koncesija Grada Krapine za 2010. godinu, kako slijedi:

Vrsta koncesije: Koncesija za obavljanje dimnjačarskih poslova

Planirani broj koncesija: 2 koncesije

Rok davanja koncesije: 4 godine

Procijenjena godišnja naknada za svaku  koncesiju: 5.000,00 kn

Pravna  osnova:  članak  7.  Odluke  o  komunalnim  djelatnostima  (Službeni  glasnik  Grada
Krapine br. 13/05.), članak 11. Zakona o komunalnom gospodarstvu (Narodne novine br.
26/03., 82/04., 110/04., 178/04., 38/09. i 79/09.).

II.

Ovaj Plan stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku Grada Krapine. 

T O Č K A  12.

 Donošenje  Odluke  o  visini  naknade  za  obavljanje  dužnosti  zamjenika
gradonačelnika Grada Krapine

Predsjednik vijeća upoznao je članove vijeća da se prema prijedlogu predlagača ispravi naziv
Odluke tako da se doda riječ “visini” 

Predsjednik  Odbora za financije i proračun g.Zoran Gregurović upoznao je članove vijeća, da
je  navedeni  Odbor  na  svojoj  sjednici  održanoj  dana  12.11.2009.  godine  u  15,15  sati
raspravljao  o  prijedlogu  gore  navedene  Odluke   te  ju  je  u  navedenom  tekstu  uputio
Gradskom vijeću Grada Krapine na donošenje.

Nakon provedenog glasanja, predsjednik vijeća je konstatirao da je sa 9 glasova ZA i  9
glasova PROTIV donijet slijedeći

Z A K L J U Č A K

N e  d o n o s i  se Odluka o visini naknade za obavljanje dužnosti zamjenika gradonačelnika
Grada Krapine. 




